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INTERPELACJA 

Zielona Góra, 21 stycznia 2021 r 

Składający : Radna Aleksandra Mrozek 

Dotyczy:  Psychiatrii dziecięcej i działań służących jej poprawie w regionie   

               Lubuskim. 

 

Pani Marszałek, 

20 styczna na Rząd poświęcił konferencję prasową  kondycji psychiatrii dziecięcej i 

proponowanym  dla niej wsparciu. Powołano się miedzy innymi na  2018 rok w któ-

rym to rozpoczęły się prace nad  kompleksowym modelem opieki psychiatrycznej    

opartej na piramidzie świadczeń na którą składa się opieka środowiskowa jako pod-

stawa, ambulatoryjna opieka medyczna i  ostateczność to hospitalizacja. Informacja 

o planach zwiększenia  środków na potrzeby psychiatrii dziecięcej o kwotę  220 mln 

zł. jest kroplą w morzu potrzeb a warto przypomnieć , że  PiS  w ostatnim czasie od-

rzucił większość poprawek Senatu w tym  80 milionów na  psychiatrię dziecięcą.   

Kwota 220 milionów  ma poprawić  przede wszystkim „ opłakany” stan techniczny 

placówek świadczących pomoc psychiatryczną dla dzieci i młodzieży i planowana 

jest też retaryfikacja w placówkach. Zapowiedziany  i wdrażany model  kompleksowej 

opieki psychiatrycznej  ma służyć  zwiększonej dostępności do profilaktyki uzależnień 

np. cyfrowych i zwiększyć liczbę terapeutów, psychologów a przede wszystkim spe-

cjalistów z dziedziny psychiatrii dziecięcej. Według  Ministra Zdrowia zwiększyła się 

liczba placówek z 365 do 562, powstało 138 ośrodków opieki psychologicznej i psy-

choterapeutycznej. W związku z  nowo wdrażanym modelem opieki psychiatrycznej  

kieruje pytania dotyczące  wdrażania tego programu w województwie lubuskim i pro-

szę o  odpowiedź: 

1.Jak wdrażany jest model kompleksowej opieki psychiatrycznej dla dzieci i młodzie-

ży  w regionie ? 

2. Jak wygląda opieka środowiskowa, czy mamy ośrodki w każdym powiecie , ile  

osób skorzystało z tej formy pomocy w 2020 roku? 

3. W kraju powołano 200 tzw. Zespołów  wykonawczych – ile mamy w regionie? 

4. Ilu w regionie lubuskim mamy zatrudnionych lekarzy psychiatrów, terepeutów i 

psychologów? A jakie są potrzeby? 

5. Na jaka kwotę dofinansowania z puli 220 milionów może liczyć region lubuski? 

6. W kraju  w ostatnich dwóch latach powstało dodatkowych 138 ośrodków opieki 

psychologicznej i psychoterapeutycznej- ile powstało w województwie lubuskim? 
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7. Jakie działania w zakresie  psychiatrii  dziecięcej  podjął Zarząd Województwa Lu-

buskiego i jaka kwota wsparł  psychiatrę dziecięcą w 2020 roku? 

 

                                             

                                                                                  Z wyrazami szacunku,  
 
                                                                                 Radna Aleksandra Mrozek 

 
 


